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A fenntartó állítja, rezsipénzzel adósak a tankerületek,
Gulyás Gergely meg nem is érti, hogyan halmozódhattak
fel százmilliós tartozások

nepszava.hu/3217352_oktatas-tankeruletek-adossag-rezsitartozas-belugyminiszterium-gulyas-gergely
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Viktor Orbán: Nevetujeme, jen bráníme rozhodnutím

O vstupu Ukrajiny do EU nechce premiér stále slyšet.

Autor

PL

Publikováno:2023.12.01. 08:40

Zdroj:
Viktor Orbán / Facebook

https://nepszava.hu/3217352_oktatas-tankeruletek-adossag-rezsitartozas-belugyminiszterium-gulyas-gergely
https://nepszava.hu/tag/belfold
https://nepszava.hu/tag/europai-unio
https://nepszava.hu/tag/ukrajna
https://nepszava.hu/tag/orban-viktor
https://nepszava.hu/tag/nemzeti-konzultacio
https://nepszava.hu/tag/kossuth-radio
https://nepszava.hu/szerzo/p-l


2/8

Maďarsko „nevetuje“, ale „bude bránit rozhodnutím“ – Viktor Orbán v
rádiu Kossuth překroutil a otočil pneumatiky EU Dobré ráno, Maďarsko!
ve svém prohlášení ve formě rozhovoru ve svém pořadu, kde
zdůraznil, že bychom neměli mít „výčitky svědomí“, protože v některých
rozhodnutích „nepanuje shoda“.

Podle Viktora Orbána lze evropskou jednotu ochránit, pokud ani
nezařadíme na pořad jednání ta témata, na kterých není shoda. Téma
se objevilo v souvislosti s členstvím Ukrajiny v EU, o kterém nechce
premiér ani slyšet.

Ukrajina je ve válce. Když je země ve válce, její právní systém funguje
jinak. Dnes nemůžeme říci, zda Ukrajina dodržuje ústavní a právní
rámec. Nemůžeme říci, jak velké je území Ukrajiny, ani jak velký je
počet obyvatel Ukrajiny, zda bude začlenění Ukrajiny do volného trhu
dobré nebo ne. Začlenění ukrajinského zemědělství do evropského
hospodářského systému by zničilo maďarské zemědělce, vysvětlil.
Vysvětlil také, že podle jeho názoru bychom kvůli Ukrajině přišli o
rozvojové zdroje. EU by podle něj měla nejprve uzavřít strategickou
dohodu s Ukrajinou, která by měla trvat 5–10 let, než se podaří přiblížit
Ukrajinu k EU.

To, co nyní děláme, je, že jsme Ukrajincům „dali“ částku přes 100
miliard eur, částečně ve formě zbraní a částečně v hotovosti, proto jsou
evropské země ve špatném stavu - tvrdil Viktor Orbán. Evropa má
ekonomické problémy, Unie mezitím „rozhazuje peníze“, ale Ukrajina
podle premiérovy teorie stejně nevyhraje. Pokud chceme dát Ukrajině
peníze, pak budeme financovat mír a příměří, ne válku – zopakoval s
tím, že podle něj současná situace zničila rozpočet EU. Místo toho by
podle něj mohla být Ukrajina podpořena v rámci mezivládní dohody.

Poté se řeč stočila na „národní konzultaci“ Orbánovy vlády, zde premiér
použil fotbalové přirovnání, že to je, jako když na vítězství v zápase
někdy nestačí 11 lidí, potřebujete 12., tedy diváky. V souvislosti s
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údajným zásahem do suverenity premiér vysvětlil, že právo impérií je
takové, že se snaží do toho druhého kousnout, ale doteď jsme „byli na
pohřbu každé říše“. Nepotřebujeme, aby nám někdo říkal, jak máme
žít, vysvětlil.

Pak mluvil o tom, jak se vždycky najdou lidé, kteří by za peníze prodali
svou zemi, načež začal být trochu nervózní. Někdo podstrčil peníze ze
Západu, z Bruselu a Washingtonu, aby v Maďarsku nevznikla „národní
vláda“ – byl obvyklý způsob myšlení.

Premiér očekává zvýšení mezd na příští rok, zdůraznil ale, že to
neurčuje vláda, ale ekonomičtí hráči. Maďarské firmy podle něj budou
moci v roce 2024 zvýšit mzdy. Připomněl také rozšíření systému tvorby
rodinných domů a dodal: „Zřídka se tady bavíme o výsledcích“. 75
procent lidí do 40 let má svůj vlastní domov, tvrdil.

Nakonec se diskutovalo také o Baku Economic Forum, Viktor Orbán
řekl, že Maďarsko zaujalo své místo v západním světě v posledních
20-30 letech, ale „my jsme za tím“, takže nyní musíme aplikovat
přístupy z ekonomického hlediska . Proto jsou všechny uzávěry a
blokády proti maďarským zájmům. V případě stamilionového trhu
bychom si mohli dovolit uzavřít se, ale desetimilionová země si to
nemůže dovolit. Domníval se, že hospodářská spolupráce s
východními zeměmi je proto pro Maďarsko „nepostradatelná“.

Brutální čin v době temna - s Péterem Csunderlikem mluvíme o vraždě
Somogyi-Bacsó a vlně násilí v letech 1918-19

Další novinky
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Ukrajinský náčelník generálního štábu řekl, čeho se politika už dlouho děsila

"Fidesz může přijít o svá místa v Evropském parlamentu"

Evropská komise schválila akvizici Budapest Airport Holding

„Katastrofální“ – Evropská komise obdržela zničující kritiku poté, co Orbánovi vládě
otevřela rozdělovač peněz v hodnotě 10,2 miliardy eur

vnitrozemívzdělánídluhMaďarská státní pokladnaMinisterstvo
vnitraStředisko ústavní údržby Klebelsbergškolní obvodyrežijní dluh
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Správce tvrdí, že školní obvody jsou zadlužené převody peněz,
Gergely Gulyás ani nechápe, jak se mohly nahromadit stamilionové
dluhy

Státní tajemník resortu odporuje odpovědi, kterou našemu listu zaslalo
Klebelsbergovo centrum (KK).
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Sdílení

Demonstrace ve školní čtvrti: účty nezaplaceny, učitelé propuštěni
| Fotografie:

David Huszar
| Zdroj:

Slovo lidí
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V případě některých školských obvodů ještě nejsou uhrazeny některé
účty za energie, dostaneme za ně náhradu v prosinci - informovalo nás
na dotaz Klebelsbergovo centrum (KK) poté, co Népszava napsal, že
podle údajů maďarské státní pokladny Celkový dluh středisek školních
obvodů po lhůtě splatnosti se v září až říjnu zvýšil z 1,3 miliardy HUF
Zvýšil se na 1,6 miliardy HUF a 38 ze 60 středisek školních obvodů již
bylo na seznamu dlužníků státní pokladny.

Dluh se zvýšil, na konci října činil nesplacený dluh středisek školních
obvodů 1,6 miliardy HUF

38 z 60 středisek školních obvodů bylo zahrnuto do…

To však podle KK neznamená, že by byly školské obvody zadlužené.
Říkali:

“
společný rozpočet KK a školních obvodů je 692,3 miliardy HUF, 1,6
miliardy HUF citovaných v našem článku je 0,23 procenta z toho.

”
Zatímco KK zásadní problém nevnímá, čtvrteční vládní brífink odhalil,
že vláda se věcí zabývá vážněji. Kancléř Gergely Gulyás Népszavě
řekl, že si vyžádali informace od ministerstva vnitra (BM), aby objasnili,
zda financování středisek školních obvodů probíhá jednotným
způsobem.

“
jak je možné, že v některých školských obvodech se nahromadily dluhy
přes 100 milionů HUF, zatímco v jiných je dluh menší nebo žádný.
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”
Ministr řekl, že vláda očekává informace od ministerstva do měsíce.

Prodlužují zmrazení úrokových sazeb, nepodporují vstup Ukrajiny do EU -
Vládní informace minutu po minutě s čerstvým vítězem Hungaroringu
Gergelym Gulyásem

Ohledně dluhů školských obvodů se na BM dotazoval i zástupce
parlamentu DK Balázs Barkóczi, v minulých dnech dostal odpověď od
Bence Rétváriho, parlamentního tajemníka ministerstva. Rétvári v
podstatě zpochybnil odpovědnost KK, která spravuje střediska
školských obvodů, když napsal, že KK vykonává pravomoci školských
obvodů v oblasti efektivnosti a finanční kontroly a také zajišťují
dodržování platné legislativy. Přidal,

“
že v minulé topné sezóně vláda poskytla finanční prostředky potřebné
na vytápění, proto „školské obvody nemají v této oblasti žádné dluhy
po lhůtě splatnosti“.

”
Vyjádření státního tajemníka je naproti tomu v rozporu s tím, co bylo
napsáno v odpovědi KK na náš list, kde jsou dluhy odůvodněny
nezaplacenými účty za energie.
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Brutální čin v době temna - s Péterem Csunderlikem mluvíme o vraždě
Somogyi-Bacsó a vlně násilí v letech 1918-19

 
 


